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Abstract (en)
Device for cooling liquids held in receptacles, in particular drinks in closed bottles (12), comprising a tank (3) containing a refrigerant liquid (4) at
a temperature substantially below 0 DEG C, a container (8), into which at least one liquid receptacle, in particular a bottle of drink (12), can be
introduced and the bottom (10) and a part of the lateral walls (11) of which are immersed in the refrigerant liquid (4), at least one means of counting
a given time for which at least one drink receptacle or a bottle of drink (12) respectively is to stay in the container (8), warning means connected to
the time counting means for indicating that the given time has expired. <IMAGE>

Abstract (fr)
Dispositif pour rafraîchir des liquides contenus dans des récipients, en particulier des boissons dans des bouteilles (12) fermées, comprenant : un
bac (3) contenant un liquide réfrigérant (4) à une température sensiblement inférieure à 0°C, une cuve (8) dans laquelle au moins un récipient à
liquide, en particulier une bouteille de boisson (12), peut être introduit et dont le fond (10) et une partie des parois latérales (11) sont plongés dans
le liquide réfrigérant (4), au moins un moyen de comptage d'un temps déterminé pendant lequel au moins un récipient à boisson ou respectivement
une bouteille de boisson (12) doit séjourner dans la cuve (8), des moyens d'avertissement reliés aux moyens de comptage de temps pour signaler
que le temps déterminé est écoulé. <IMAGE>
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